
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 1  

Vzhľadom na to, že najbližší bod sa týka. Moment. Mám tu nejakú novú informáciu, 

nie dobre sa týka skutočnosti, že vedúca kancelárie Najvyššieho správneho súdu 

sme sa dohodli na trinástu, že príde, tak vyhlasujem dlhšiu obedovú prestávku a stretneme sa 

o trinástej hodine. Pokračujeme v prerušenom zasadnutí Súdnej rady Slovenskej republiky, 

sme v bode 13 a to je prerokovanie návrhu záverečného účtu kancelárie Najvyššieho 

správneho súdu Slovenskej republiky za rok 2 0 2 4. Nasledovný bod predkladám na základe 

doručeného záverečného účtu kancelárie Najvyššieho správneho súdu Slovenskej republiky 

za rok 2 4. Prosím uviesť zo zasadacej miestnosti Zuzanu Piat, vedúcu kancelárie Najvyššieho 

správneho súdu Slovenskej republiky, dobrý deň, vítam vás na zasadnutí, dámy, v podstate 

sa u nás.  

Kancelária Najvyššieho správneho súdu Slovenskej republiky v zmysle §  4 ods.  1 písmeno 

A zákona o Súdnej rade predložila na rokovanie Súdnej rady návrh záverečného účtu za rok 

2 0 2 4. Odovzdávam teda slovo na úvod pani vedúcej kancelárie a Najvyššieho súdu 

Slovenskej republiky, aby nám to zhrnula nejako, lebo čo považuje za dôležité ešte tak viacej, 

viacej zdôrazniť.  

Rečník 2  

Nech sa páči.  

Rečník 7  

Vážená pani predsedníčka, vážená pani podpredsedníčka, vážené členky, členovia Súdnej 

rady, tak, ako povedala pani predsedníčka, že pokúsim sa, ako vždy, keď som tu, zhrnúť také 

nejaké základné body, lebo v podstate tú, záverečný, záverečný účet alebo správu 

o hospodárenie kapitoly za minulý rok, každý má v tej písomnej podobe, aj sa potom 

zverejňuje, takže skúsim naozaj tak nejako aj zostručnenie, možno tak viac nadhľadu 

a z výšky. Čiže aj tie sumy, keď budem hovoriť, tak, tak to bude, že CPA, čo by som 

povedala, že je najdôležitejšie. Na úvod, že vlastne v rámci aj minulého roka, ako aj každého 

roka je najdôležitejšie vždy v prvom rade zabezpečiť chod Najvyššieho správneho súdu. 

A to po tej stránke, aby sme zabezpečili všetky potrebné podmienky pre rozhodovaciu 

činnosť, predovšetkým teda pre tú výkonnú zložku v podobe sudcov, asistentov sudcov 

a zapisovateliek. Od toho je kancelária, pre nič iné by tu nebola a potom v druhom rade je 

dôležité, aby aj kancelária si plnila svoje povinnosti, ktoré vyplývajú zo zákona alebo teda 

zmlúv, ktoré sú v prevažnej väčšine podpísané na základe zákonných povinností a čo sa týka 

takého nejakého výsledného sumáru za hospodárenie za minulý rok, tak tu príde to prvé 

zjednodušenie, že vlastne ten nami pridelený rozpočet schválený bol teda 8. 000.000  EUR, 

potom upravený, upravený znamená, že v priebehu roka boli viaceré rozpočtové opatrenia 

a upravený bol o cca 2 00  000 nižší, čiže 7, 8. To čerpanie bolo na konci roka na úrovni 7, 2 

a v sumáre to vychádza k tomu schválenému rozpočtu na úrovni nejakých 90  % a v rámci 

toho záverečného účtu je na viacerých miestach povedané, že kde sa podarilo usporiť, potom 

je aj v tej záverečnej časti to nejako tak komplexnejšie zhrnuté a vypichnuté. 

Tie najdôležitejšie úspory, ja ich poviem už v tomto čase, keďže potom sa k tomu 

pravdepodobne nevrátim a tie najväčšie úspory sú z tých neobsadených miest sudcov a potom 

tam boli úspory a z toho sú potom samozrejme nadväzujúce tie ostatné výdavky a teda sú to 



od toho odvíjajúce sa poistné a aj iné prevádzkové náklady a sú to úspory na IT alebo vlastne 

úspory z tovarov a služieb, kde sme predpokladali, že nás vyjdú viac, ako nás v závere vyšli.  

Čo sa týka nejakého takého priebehu roka, tak na úvod teda sme si rozpísali tie ukazovatele, 

ktoré, ktoré podľa tej sumy, ktorý sme dostali a teda tých 8  000 000 väčšina išla 

na ten podprogram Lag faktory, všeobecný podprogram alebo program a potom 

ten podprogram, ktorý sa týka IT financovania IT technológií, ktorý vlastne vznikol 

v spolupráci na konci roku 2 1 v spolupráci s ministerstvom financií a Miri, tak tam bola 

menšia časť okolo, okolo 3 00  000. V tom úvode v priebehu roka, ako som už spomenula, 

boli úpravy, tie úpravy, či už sa potom neskôr nebudem venovať viac, či pokúsim sa 

zosumarizovať tie najdôležitejšie. Z deviatich rozpočtových opatrení v podstate väčšina, 

a to je 5, sa týkalo vzájomných vlastne rozpočtových opatrení s ministerstvom spravodlivosti, 

ktoré boli na základe žiadosti o platby, ktoré sme robili na základe zmluvy, o ktorú máme, 

zmluva o poskytovaní prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti, ktorú máme 

účinnú od októbra 2 0 2 3, zvyšné tie 4, vlastne 1 sa týkalo, že nám boli navýšené finančné 

prostriedky z dôvodu zvyšovania platov, sú potom nám bolo, boli nám zaviazané prostriedky 

na konci roka v sume 3 3 5  000. Bola tam zmena bežných výdavkov na kapitálové a posledné 

sa týkalo nadrezortného ekonomického systému, kde sa zaviazali financie, keď som zmienila 

to, že na konci roka nám boli zaviazané, tak už v kontexte toho, čo som povedala, že sme mali 

úspory a na rokovaní s ministerstvom financií sme sa v júni 2 0 2 4 dohodli, že keď budeme 

vedieť vlastne sumu, koľko to je, tak v dostatočnom časovom predstihu, aby to mohol použiť, 

zjednodušene poviem, štát na iné výdavky, tak dáme vedieť a na základe toho nastalo 

to zaviazanie, čo sa týka bežných výdavkov, tak tie napokon boli v sume 7  1 6 5  000 

kapitálové tiež. V závere dňa boli, oni na úvod neboli, neboli predpokladané, ale v priebehu 

roka sme požiadali o preklasifikovanie z vlastných, vlastných výdavkov prevádzkových 

na kapitálové, to bolo 7 6  000, ktoré sa použili na IT, konkrétne teda bezpečnostné prvky.  

Čo sa týka zamestnanosti, tak v tom úvode je takéto všeobecne zosumarizovanie, tam sa dáva 

priemerný evidenčný počet, ten priemerný evidenčný počet v priebehu roka, ako sa to počíta, 

bolo okolo 90 zamestnancov. To je vrátane sudcov a potom tí, ktorí boli vlastne financovaný 

z plánu obnovy, to je okolo 6, 6, 3. Poviem už len v skratke, k jednotlivým, ešte možno tým 

pod položkám a pod. Položka, ktorú som nezmenila, sú príjmy, tie sa tiež nikdy na úvod 

nedávajú, lebo to, to sú veci, ktoré nevieme odhadnúť. A v priebehu roka to bolo myslím 

14  000 a niečo, boli to príjmy predovšetkým trov a penálov a boli tam ešte aj dobropisy, 

čo sa týka výdavkov, tak zmien z výdavkov. To, čo ja tu opakovane hovorím, že v prípade, 

že je malá kapitola, ako sme aj my, tak naozaj, že to nie je, že nadpolovičná, to je 3 štvrtiny, 

3 štvrtiny, dá sa povedať, aj s tými ostatnými pridruženými ide na, na vlastne mzdy, platy 

a odvody na poistné, v našom prípade to bolo aj ten minulý rok, čiže tá najväčšia časť ide 

v podstate v rámci ekonomickej klasifikácie, to je vlastne pod položka alebo kategória 6 10 

nám neboli v rámci rozpočtu nejako, nebolo tam v sledovanom období financie, ktoré máme 

z plánu obnovy, takže tie sme aj v tom záverečnom účte potom rozpísali, že pokiaľ ide o tie, 

ktoré máme z plánu obnovy, tak oni boli na tie mzdové sume 3 80  000, potom tam boli ešte 

aj na iné tovary a služby 6 00 tridsiatky a sumáre to bolo okolo 4 6 5  000, ktoré sme si dali 

zaviazať a preniesť do ďalšieho roka, t zn. do tohto roka to je z toho plánu obnovy a poistné 

a príspevky som vlastne zmenila, že to je súvisiaca platba s tými mzdami v rámci poistných, 



tam sa započítavajú aj odvody k odmenám prísediacim, avšak už odmeny prísediacich, 

sudcov, disciplinárnych senátov a cestovné, tie už sú vlastne v inej kategórii a to je tovaroch 

a službách v rámci tovarov a službách. To opäť to zmieňujem každý rok, že v podstate 

tam to je všetko de facto mimo tých mzdových a mimo bežných transferov.  

Je to najmä nájom, pridružené platby, vodné, stočné, telekomunikačné, poštovné, príspevky 

do sociálneho fondu, stravné, cestovné, dopravné, všetky ostatné výdavky, nejakú v rámci 

tých výdavkov časť väčšiu sú aj tie odmeny pre prísediacich sudcov a cestovné náhrady, ktoré 

vyplývajú z vyhlášky a ešte aj tak dosť veľká časť je vždy na informačné systémy, právne 

informačné systémy, asty back a judikáty. Info v rámci bežných transferov. Možno čo bolo 

zaujímavé, akoby tam záverečnom účte vždy jej percentuálny vyjadrený podiel a je tam 

aj porovnávanie s predchádzajúcim rokom, tak zaujímavé bolo, že v podstate sme mali 

podstatne navýšené tie bežné transfery oproti tomu, ako sa predpokladalo, predpokladalo 

50  000. Na záver to bolo okolo 1 60. Bolo to práve z toho dôvodu, že bolo odpodné dvoch 

sudcov a boli tam aj vyššie nemocenské kapitálové. Som vlastne zmienila plán obnovy, 

som zmienila a rozmýšľala, že či ešte rozpočtové opatrenia. Som zmienila ešte stav 

zamestnanosti v podstate na konci roka 2 0 2 4 už nás ten celkový stav zamestnanosti.  

Pokiaľ ide o sudcov, bolo 2 3 sudcov, lebo teda v priebehu roka bolo, bolo o 2 znížené oproti 

predchádzajúcemu roku, ale máme dvoch, ktorí boli dočasne, boli na stáži, sú, zjednodušene 

povedané, to je za minulý rok, tento rok ešte prišiel 1 sudca, ale teda 2 3, a preto je tam 

+ 2, lebo to sú, to sú akoby stážiranti a čo sa týka zamestnancov, tak už ten konečný stav, 

ktorý je tu uvedený, my sme tam aj dali tú poznámku, že už zohľadňoval to, že my sme 

museli konsolidovať a u nás to znamenalo 4 zamestnanecké miesta, čiže keďže to platilo 

od 1.  1. 2 0 2 5, My sme sa museli so zamestnancami, ako som aj naposledy hovorila, 

rozlúčiť a vlastne potom v rámci toho stavu zamestnanosti sú zmienení aj prísediaci sudcovia, 

minulý rok, na konci roka to bolo 6 1, tento rok mám vedomosť naposledy, keď som počula, 

8  5 už by malo byť prísediacich. Možno k dnešnému dňu aj viac a možno menej. 

Je to pohyblivá veličina.  

Záverom by som iba povedala, že sme sa v priebehu roka snažili, ako každý rok zabezpečiť 

vlastne čo naozaj, že najhospodárnejšie a najúčelnejšie z pohľadu efektívnosti do budúcna 

financie. A kde sa dalo, tam sa usporilo a teda ako som vravela, tak keď sme vedeli, 

že tie úspory budú, tak sme chceli, aby boli využité v prospech štátu, tak sme zaviazali 

tú časť. Auto. Bol potom znížený, to je ten upravený rozpočet. Kontroly, ste spomenuli, 

kontroly sú vlastne v závere, sú uvedené v prílohe číslo 2. V rámci metodiky sa uvádzajú teda 

aj interné aj externé kontroly a audity interné, my máme iba interné audity, lebo máme refera 

vnútorného auditu, nevykonávajú sa interné kontroly, tie interné audity boli započaté v roku 

2  0 2 4, 3 1 bol ukončený, týkal sa rozpočtu, tam nebolo zistenie žiadne v rámci teda toho 

vnútorného a boli začaté aj čo sa týka majetkov verejného obstarávania, tie by mali byť 

ukončené tento rok, čo sa týka externých kontrol, tak v priebehu minulého roka sme mali teda 

viac externých kontrol, auditov, ten, ktorý bol ukončený a ktorý vlastne závery sme písali 

do záverečného účtu, bol a bola kontrola, ktorá bola vykonaná zo strany Úradu vlády, 

tá bola v podstate na kontrola zameraná na aplikáciu zákona o štátnej službe a príslušných 

vyhlášok nemu, najmä bola zameraná na kontrolu výberových konaní, osobných spisov, 



systematizáciu miest a vlastne kontrolou boli zistené nejaké nedostatky v osobných spisoch 

a služobných predpisoch.  

Žiadne nemali finančný dopad na rozpočet. Opatrenia, ktoré sme sa zaviazali urobiť. 

Bolo v  podstate v osobných spisoch, súviselo s výkladom niektorých ustanovení zákona 

o štátnej službe, či tam bolo urobené poučenie zamestnancov príslušných osobného úradu 

a čo sa týka smerníc, tak boli vlastne prijaté 3 smernice, 1 z nich novelizovala našu 

predchádzajúcu.  

Rečník 1  

Ďakujem, otváram rozpravu. Ide o teda zhrnutie minutia peňazí za rok 2 4. Potom máme ďalší 

bod, ktorý sa týka budúcnosti, ako tu hovoríme o minulosti finančnej disciplíny. 

A ešte v Pružine.  

Rečník 6  

Ďakujem. Ja by som sa chcela opýtať. Rutinná a štandardná údržba zahŕňa, čo? Prosím? 

Viete mi to vysvetliť?  

Rečník 1  

Závisí to od predmetu, ktorého sa týka, môže to byť vlastne servis tlačiarní, 

servis motorových vozidiel, servis nejaké výpočtovej techniky a pod.  

Rečník 6  

A upratovacie práce a pod. to zahŕňa, ktorá kapitola?  

Rečník 1  

To je 6 3 7 0 0 4? To sú všeobecné služby.  

Rečník 6  

Dobre, tak sa ďakujem za vysvetlenie, chcem sa opýtať, či sa nejakým spôsobom zvýšili 

finančné náklady na túto položku potom, ako dodatkom číslo 4 ku kolektívnej zmluve 

Najvyššieho správneho súdu bolo umožnené zamestnancom a sudcom nosiť si na pracovisko 

domáce zvieratá.  

Rečník 7  

Neevidujeme. Nie, pretože upratuje sa. Vlastne máme štandardne ten istý režim, ako sme mali 

nastavený v podstate od začiatku, čiže stále.  

Rečník 6  

A ten dodatok je stále v platnosti.  

Rečník 7  

Oni stále v platnosti, ale mala by byť kolektívna zmluva vyššieho stupňa, predpoklad 

je možno budúci týždeň uzavretá a tým sa bude potom uzatvárať aj nová kolektívna zmluva, 

taký je zatiaľ predpoklad a je potom na tom, ako sa odbory rozhodnú a čo predložia. 

Majú mať k tomu stretnutie a boli vyzvaní aj zamestnanci, aj sudcovia, nech dajú návrhy 

vlastne novej kolektívnej zmluve.  



Rečník 6  

Dobre, ďakujem.  

Rečník 1  

Dana Jelinková.  

Rečník 2  

Ja som sa chcela opýtať, že či vy. Poriadne protikorupčnej jednotky na Najvyššom správnom 

súde nejakým spôsobom ovplyvnilo čerpanie peňazí z rozpočtu. Alebo, alebo.  

Rečník 4  

Nieápne tiež to.  

Rečník 7  

Prosím vás, lebo nám to potom nenahráva. Sa. Neviem, nemám vedomo, že by nejako malo 

ovplyvniť, lebo bola tou úlohou poverená vlastne zamestnankyňa, ktorá, ktorá je vlastne 

aj etickou poradkyňou a neviem akoby, že možno, ak niečo konkrétne nenapadám a že čo by 

akoby ako malo konkrétne ovplyvniť. No finančne.  

Rečník 2  

Boli s tým spojené nejaké náklady, ktoré boli, či už hradené, lebo to bol nejaký projekt.  

Rečník 7  

Nie, nie, práveže my sme to vlastný, my sme nemali projekt.  

Rečník 2  

T zn. že okej. A či tam boli nejaké kumulované funkcie alebo nejaké zvýšené náklady 

na dodatočné vybavenie, zabezpečenie, vytvorenie nejakých komunikačných kanálov alebo 

teda zvýšenie mzdy z tohto titulu. Čiže toto ma zaujímalo, že či to zaťažilo ten rozpočet.  

Rečník 7  

Vlastne. Zamestnankyňa, ktorá okrem toho, že asistentka sudcu je etická poradkyňa, 

aj protikorupčný koordinátor, má o niečo zvýšený osobný príplatok práve z titulu, že má tieto 

funkcie kumulované.  

Ďakujem. Ale nič iné, žiadne iné finančné, nie. Tým, že sme to vlastne vytvárali na našej 

pôde, nemali sme to projektovo nejako.  

Rečník 2  

Dobre ďakujem.  

Rečník 1  

Keďže sa do rozpravy už nikto neprihlásil. Ak by ste, ak vy teda nemáte záujem, ešte niečo 

k tomu. Ukončujem rozpravu a predkladám návrh uznesenia. Súdna rada Slovenskej 

republiky po prerokovaní návrhu záverečného účtu kancelárie Najvyššieho správneho súdu 

Slovenskej republiky za rok 2 0 2 4 berie na vedomie návrh záverečného účtu kancelárie 

Najvyššieho správneho súdu Slovenskej republiky za rok 2 0 2 4. Hlasujme, prosím, teraz 



ďakujem. Hlasovalo všetkých 17 prítomných členov Súdnej rady, za hlasovalo 17, proti nebol 

nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo schválené. 


